
ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

ő:"

	

',,",

	

AGA
----	

•_

	

,1

.

1I

.

Mn

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám :

	

9'M-,L (

Érkezett : 2016 ÁPR 04.

Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László ú r
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42 . § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

Milyen munkálatok folynak jelenleg a már lezárt program helyszínén? "

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt időszakban több hírportálon is megjelent, de én magam is két alkalommal napirend
után felszólaltam a Parlamentben a Békés megyei ivóvízmin őség-javító prowamról .

Az önkormányzati társulások konzorciuma 2015 . december 17-én adta hírül, hogy lezárult a 6 6
települést, több mint 300 ezer embert érintő, 38 milliárd forintból megvalósított program . Ezt a
projektet eredetileg 13 milliárd forintért írták ki, majd hirtelen, 33 milliárd forintra emelkedett ,
és így már Mészáros Lőrinc is helyet és lehetőséget kapott abban a konzorciumban, amel y
elnyerhette a kivitelezést . A munkát 2015 szeptember 30-ig kellett volna befejezni . A hiradó.hu
is e szerint számolt be, jelesül ,várhatóan szeptember 30-ára elkészülő beruházás 33,8 milliárd
forintnyi európai uniós támogatásból valósul meg" . A vállalkozó, késedelmes teljesítés esetén ,
napi 5 millió forint kötbér megfizetésére volt kötelezett .

A K-Monitor szerint már 2014 nyarán látható volt, hogy a program határid őre nem fog
megvalósulni, hiszen akkor még a végleges kivitelezési tervek sem álltak rendelkezésre .
Ugyanakkor a konzorciumot forrásvesztés nem fenyegette, mert a kifizetést a magyar
költségvetés terhére felvállalta szerződő .

Az tény, hogy a szeptember 30-i határid ő eredménytelenül telt el, hiszen maga a konzorcium
december I7-én adta hírül a program befejezését . A munka azonban láthatóan ma is zajlik .

Kérdezem Miniszter urat :

1 . Mi indokolta az eredetileg meghatározott projekt teljesítési összegének majd '
háromszorosára emelkedését?
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2. Fizetett-e kötbért a konzorcium a késedelmes teljesítés miatt ?

3. Milyen munkálatok folynak jelenleg, ha a szerződés teljesítését leigazolták?

4. Ki igazolta a szerz ődés szerinti (100 %-os) teljesítést, amely az uniós pénz lehívásá t

lehetővé tette ?

5. Ki és milyen pénzből finanszírozza a most folyó munkálatokat, netán önkéntes
munkáról van szó?
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Varju László
Demokratikus Koalíci ó

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2016. április 4 .

Tisztelettel :
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